
Subsemnatul, BALEA Ioan, Consilier Local ales în cadrul Consiliului Local MIHAI VITEAZU, în
urma rezultatului alegerilor locale din 27 septembrie 2020, în temeiul art. 225 alin (2) din OUG nr.
57/2019 privind Codul administrativ, conform căruia

„Fiecare consilier local, respectiv consilier judeţean, precum şi viceprimarii, respectiv vicepreşedinţii
consiliului judeţean sunt obligaţi să prezinte un raport anual de activitate, care este făcut public prin
grija secretarului general al unităţii/subdiviziunii administrativ-teritoriale”

vă prezint următorul:

RAPORT
de activitate

2022
BALEA Ioan
Consilier Local MIHAI VITEAZU .
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6. INTERPELĂRI ȘI CERERI DE INFORMAȚII
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BALEA Ioan
Consilier Local MIHAI VITEAZU
0766-780439 i_balea@yahoo.com

1.ROLURI ASUMATE
in Consiliul local sau in cadru comiisilor de specialitate

1.1 Membru in comisia de urbanism

2.ACTIVITATE ÎN CADRUL ȘEDINȚELOR
de Consiliu Local sau comisii de specialitate

2.1.Am participat la 23 de sedinte ordinare extraordinare sau de indata.

2.2.Am dezbatut 113 proiecte ,dintre care anm sustinut 100 proiecte si am votat s-au m-am
abtinut in 13 proiecte.

3. Proiecte de hotărâri de consiliu
3.1 Nu am avut proiecte de hotarare in acest an.

4. Amendamente depuse
4.1. Am avut 12 amendamente propuse .

4.2 Aprobate 2 amendamente

4.3 Respinse 10 aendamente

5. Inițiative implementate
5.1.Am adus la cunostinta d-nului primar mai multe oportunitati de finantare prin PNRR

(Construire Cresa ,Alocare fonduri prima Bransare pentru apa si canal ,)

5.2 Am adus la cunostinta conducerii scolii Mihai Voda oportunitatea de a obtine diverse
finantati prin PNRR (Reducerea abandonului scolar , Dotarea unitatilor de invatamant cu
mobilier si materiale didactice)

5.3 Am informat cabinetele medicale din comuna despre lansarea unor finantari prin PNRR.

.Am organizat o dezbatere publica la casa de Cultura din ComunaMihai Viteazu ,cu privire la
oferta facuta de Transilvania Impact priind construirea unei fabrici de produse din material
plastic ,la care au participat si colegi parlamentari si consilieri Judeteni.( deputatul Radu Molnar
,Elena Musca Consilier Judetean.

5.4 Impreuna cu consilieri d-nului deputat Viorel Baltaretu am participat in satul Cheia la
intilnirea dintre cetateni satului si firma Sain Gobain ,unde au fost prezentate masurile care
urmau sa fie adoptatede catre firma mai sus mentionata ,in urma solicitari acestora la intilnirea
din 29/12/2021.
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Consilier Local MIHAI VITEAZU
0766-780439 i_balea@yahoo.com

6. INTERPELĂRI ȘI CERERI DE INFORMAȚII

6.1 .In cadru sedinteor de consiliu am ridicat 42 de probleme semnalate de cetatenii din comuna.

6.2.Am solicitat sa mi se aprobe sa efectuez lucrari de intretinere la parcul din satul Cheia in
urma unor discuti avute cu cetatenii din acest sat care s-au aratat deschisi sa participe voluntari.
(am fost refuzat dupa ce in sedinta de consiliu am primit acceptul d-nului primar,motivind ca vor
face lucrarile dumnealor.Ce aiesit se poate constata).

6.3 Am solicitat prezenta celor din conducerea CAA pentru a da explicati in legatura cu lucrarile
executate in cele 3 sate ,Mihai Viteazu , Cheia ,Cornesti.(dar a ramas la nivel de solicitare fiindca
de si a promis conducerea UATMihai Viteazu nu a dat curs solicitarii).

6.4 Am chemat in sedinta de consiliu local ,reprezentatul firmei Supercom ,pentru a da explicati
pentru preturile mari practicate pe raza comunei la serviciile de salbritate.

6.5 In urma informatiilor transmise de catre cetateni am rugat colegi consilieri judeteni sa
solicite sprijin in : elaborarea unui PUZ in Cheile Turzii pentru cei care desfasoara activitati
comerciale ; intretinerea drumului judetean ce trece prin satul Cheia ,decolmatarea
rigolelor;luarea de masuri pentru a se circula in conditi civilizate pe microbuzele Alis
;interpelarea conduceri ADI ECO metropolitan in legatura cu serviciile scumpe practicate de firma
Supercom si cu faptul ca nu respecta contractul incheiat cu cetatenii,care are la baza de a plati cat
produci. Le multumesc cu aceasta ocazie lui Catalin Salagean ,Adela Dehenes,Elena Musca ,Mihai
Iepure si Ionut Florea.

7. AUDIENȚE ȘI ACTIVITATE ÎN TEREN

7.1 Alaturi de deputatul Viorel Baltaretu si senatorul Cristi Bordei am cerut detali de la conducerea
Sain Gobain despre implementarea masurilor solicitate de cetateni din satul Cheia. (vom continua
sa monitorizam si sa discutam cu conducerea Sain Gobain ,pentru ca acestia sa vina mai aproape
de cetateni si sa reduca la minim disconfortul creat).

7.2Impreuna cu deputatii Oana Murariu si Viorel Bataretu si consilierul Judetean Catalin Salagean
am umblat prin comuna pentru a complecta tabelul cu semnaturi in sprijinul proiectului depus de
d-na Eva Miclea cu privire la cnstruirea unei Crese.

7.3 La solicitarea cetatenilor am iesit in cartierul primavrii alaturi de d-nul Jucan si de d-na Balas
pentru a constata lucrari de proasta calitate ,la asfaltarea strazilor (de si latimea strazi o permitea
a fost proiectata o latime sub 5m fapt ce nu permite circulatia pe ambele sensuri).
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7.4 Alaturi de eurodeputatul Vlad Gheorghe ,deputata Oana Murariu si consilieri judeteni Mihai
Iepure si Ionut Florea am fost pe str.Mori pentru a asculta nemultumirea oamenilor in legatura cu
Transilvania Impact.

7.5 Am fost alaturi de cetateni de pe str.Mori str Brazilor si str. Turzi pentru al convinge pe d-nul
primar sa-si tina promisiunea de a merge pana la capat cu procesul cu Transilvania Impact.(si am
fost mintiti cu nerusinare iar).

8. APARIȚII ÎN PRESĂ

8.1http://politicasiputere.ro/2022/11/15/consiliul-local-mihai-viteazu-a-respins-majorarea-cu
-70-a-serviciilor-de-salubritate/
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